
Protokoll från sammanträde med Herefordföreningens 

avelsråd 
 

8-9 November 2019, plats Villa Gransholm, Gemla. 

Närvarande: 

Eva Nilsson, Maria Andersson, Lennart Svensson, Oskar Caster, David Karlsson 

 

§  1    Sammankallande avelsråd, Eva hälsade välkommen och förklarade sammanträdet öppat. 

 

§ 2 Eva utsågs till att leda mötet och Maria till protokollförare. 
 

§ 3      Efteranalysera Elitauktionen. Auktionen planerades noggrant och allt det praktiska 
fungerade mycket bra under auktionsdagen. Det kom mycket folk  men buden uteblev så  
förbättringar ska göras till nästa auktion. T.ex. högre status på auktionsdjuren, färre 
auktionsdjur, lägre utgångsbud. Utropstiden per djur bör ta längre tid genom att aktuellt 
utropsdjur flyttas till auktionsfålla. Platsen för auktionen kommer att vara någon 
annanstans. Planer finns på att nästa elitauktion ska hållas hösten 2021. 
 
 

§ 4      Köttrasprövningen. Prövningstjurarna hade en ok start men har sedan under en längre tid 
inte haft den tillväxt som förväntats. Besvärlig virusinfektion har härjat i stallet och nu 
hoppas vi på en högre och stabilare tillväxt framöver.  

            Inför nästkommande prövningspeiod 2020-2021 kommer vi att återgå till den 150-
dagarsvikt som vi hade tidigare, 220 kg. Ändring till gjordes 230 kg med anledning till att i 
större marginal säkra en godkänd 200-dagarsvikt genom att få in tyngre kalvar. Men de 
tyngre kalvarna som kvalificerar sig till prövningen verkar inte finnas i den utsträckning 
som var tänkt, därför återgår vi till 220 kg.  

            Inför nästa prövingsperiod färre ordinarie prövningstjurar och reservberedskap. 
            Utvärdering av årets boxindelning och förändringar i foderintensiteten kommer att ske 

efter prövningsperiodens slut. 
 
 
§  5     Förmedlig av semindoser. En förmedling av semindoser kommer att startas och den 

kommer att läggas ut på hemsidan. David Karlsson är ansvarig för det. 
 
 
§  6     Exteriörbedömning juver. Under sensommaren har Torben Andersen och Anders Fogh på    

Seges i Danmark jobbat vidare på att utveckla exteriörpoäng för juver på köttraskor.  
            Vi i avelsrådet har tagit del av optimum och viktningar av de 4 juveregenskaperna; 

spenlängd, spentjocklek, juverdjup och juverbalans. Vi tyckte det låg helt rätt. 
 
§  7      Sammanträdet fortsätter tillsammans med styrelsen. 
           
               
       
                                                                                                     

           ---------------------------------------------                                --------------------------------------------- 

           /Maria Andersson, sekr./                                                              /Eva Nilsson, ordf./ 

 



 

 

                                                                                         

                                                                                       

                 

 

 

  

 

 

 

              

 

                    


